
¥ 
Raadsvragen 

 

Raadsvragen ¥ Pagina 1 van 2 

 

Nr. RV18.0034 (2018) 

 

 
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Beter voor Den Helder betreffende 
het definitief aardgasbesluit 1 juli 2018 

 

 
Aan de fractie Beter voor Den Helder 
i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 

 

Op 22 mei 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over het definitief aardgasbesluit 1 juli 

2018, het antwoord vindt u onder de vraag: 

 

 

 

Nu het definitieve besluit is gevallen dat er vanaf 1 juli 2018 alleen nog maar aardgasvrije 

woningen mogen worden gebouwd, stelt Beter voor Den Helder de volgende vragen:  

1. Is er in Den Helder al een wijk aangewezen die aardgasvrij gaat worden opgeleverd?  

 Zo ja, is er voor die wijk dan al *subsidie aangevraagd?  

 Indien nee,  graag uw uitleg waarom niet. 

Vanaf 1 juli 2018 mogen er nog alleen nieuwbouwwoningen worden vergund die niet op het 

aardgas worden aangesloten. Wij hebben nu te maken met een overgangsperiode: er zijn nu 

woningen die wel al verkocht zijn aan particulieren, maar waarvoor nog geen vergunning is 

aangevraagd of woningen die in een bestaand plan zitten maar die nog niet verkocht zijn en 

waarvoor ook nog geen vergunning is aangevraagd. Dit resulteert erin dat in lopende 

nieuwbouwplannen er voorlopig een menging van gasloze en niet-gasloze woningen kan 

voorkomen. Recent ingezette nieuwbouwplannen, zoals de volgende fasen in W. 

Alexanderhof (eerstvolgende fase start bouw naar verwachting in 2019), de nog te 

ontwikkelen velden in ’t Laar, het Vinkenterrein en nieuwe plannen in Nieuw Den Helder, 

zullen helemaal gasloos worden. Maar het duurt dus nog wel een jaar voordat er hele buurten 

gasloos worden opgeleverd omdat deze nieuwbouwplannen nog uitgewerkt moeten worden. 

 

Voor bestaande wijken geldt dat Nederland nog in de verkennende fase zit hoe deze wijken 

van het gas af te krijgen. Met pilots en experimenten worden haalbare mogelijkheden verkend. 

Een landelijke of provinciale subsidieregeling voor de transitie van bestaande wijken is er op 

dit moment nog niet.  

 

2. Op welke manier gaat dit de stroominfrastructuur beïnvloeden en hoe gaan we dit als 

gemeente opvangen?  Brengt dit extra kosten met zich mee voor de inwoners? En bent 

u al in overleg met energieaanbieders/netwerkbeheerder (Liander)? Graag uw uitleg. 

Dat is in dit stadium nog moeilijk te beantwoorden. Eerst zullen we moeten weten wat we in 

bestaande wijken gaan doen en dan is er pas iets te zeggen over de technische capaciteit en 

consequenties om dit uit te voeren. Het is een belangrijk aandachtspunt dat in de 

experimentele aanpak wordt meegenomen. Netwerkbeheerders als Liander zijn hierin 

betrokken. 
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3. Ook zal dit besluit extra kosten met zich meebrengen voor de bouwers en de 

opdrachtgever. Hoe gaat de gemeente dit oppakken? Graag uw uitleg. 

Er is nog geen zicht op de financiële consequenties voor eigenaren en bouwers. Allereerst 

zullen we nog veel meer inzicht moeten krijgen in de exacte opgave die er ligt en welke 

strategieën mogelijk zijn.  

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 3 juli 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


